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سرمقاله

پرس وجو پس از تصدى
 رسیدگى به طرح ممنوعیت خروج مسئولان پس از پایان مسئولیت در گفت وگوى اختصاصى با نایب رئیس کمیسیون قضایى مجلس

2

مقتدا صدر و فراز و فرودهاى 
انتخاباتى

پشت پرده تحریم 
انتخابات

مریم عمادى/ گروه سیاست
Maryam.Emadi@yahoo.com

به موازات حادثه تلخ آتش ســوزى 
بیمارســتان امام حسین(ع) شهر 
ناصریه که به کشته شــدن بیش از 
صد عراقى انجامیــد، مقتدا صدر، 
رهبر جریان صدر و ائتلاف سائرون، 
پنجشــنبه گذشــته در نطقــى 
تلویزیونى، از شــرکت در انتخابات 
پارلمانى 10 اکتبر انصراف داد و از 
تمامى شــرکت کنندگان در آن و 
دولت سلب اختیار کرد. در پى اعلام 
این خبر، طرفداران او درشهرهاى 
مختلف عراق به ویژه در شــهرك 
صــدر که پایــگاه اصلــى مردمى 
او محسوب مى شــود، کارت هاى 
انتخاباتى خود را آتــش زدند تا به 
این ترتیب به نداى رهبر خود پاسخ 

گفته باشند.
اهداف صدر چه بود؟

مقتدا صدر از ایــن کار دو 
هدف را دنبال مى کند؛ نخست، با 
جنجال ســازى مى خواهد فضایى 
به نفع خود ایجاد کند تا به واسطه 
آن موجى ایجاد شود تا بتواند از آن 

سوارى بگیرد....

اتفاق نظر جمعى درباره 
توافق ملى

مجمع عمومى عادى سالانه ذوب آهن اصفهان با حضور سهامداران، نمایندگان 
صاحبان سهام، اعضاى هیئت مدیره و نماینده سازمان بورس و اوراق بهادار تهران، 
در تالار تشریفات و تالار آهن ذوب آهن اصفهان با رعایت پروتکل هاى بهداشتى 
پنجشنبه 24 تیرماه برگزار شد. نمایندگان سهامداران عمده ذوب آهن در جایگاه 
هیئت رئیسه قرار گرفتند و سعید عبودى رئیس هیئت مدیره شرکت صدر تأمین 
ریاست مجمع را عهده دار شد. منصور یزدى زاده مدیرعامل ذوب آهن اصفهان در 
ارائه گزارش هیئت مدیره مربوط به عملکرد سال 99 و برنامه هاى آتى این شرکت 
گفت: سال 99 ســالى خاص و ویژه به لحاظ شــیوع ویروس کرونا و محدودیت 
صادرات و واردات مواد اولیه براى تمام کشورها بود، اما با این وجود طى سال هاى 
98 و 99 رشد 4 و 5 درصدى و در مجموع دو سال، رشــد 9 درصدى را در تولید 
داشتیم. یزدى زاده با اشاره به دستاوردهاى مهم شرکت ذوب آهن اصفهان تاکید 
کرد: دریافت گواهینامه استاندارد ملى ایران براى تولید ریل ملى، رکورد تولید ریل 
به میزان 58 هزار تن با افزایش 282 درصدى نسبت به سال 1398، طراحى و تولید 
سوزن ریل 60E1A1،  طراحى و تولید ریل معدن R18 در نورد 650 ، پذیرش ریل 
ملى در بورس کالا، انعقاد نخستین قرارداد صادرات ریل و به کارگیرى ریل در 6 

محور راه آهن کشور از جمله دستاوردهاى ریلى ذوب آهن در سال 99 بوده است.
تولید ریــل، آغاز تولید محصــولات با ارزش افــزوده بالا در

ذوب آهن بود
یزدى زاده با بیان اینکه ذوب آهن 10 درصد تولید فولاد کشــور را دارد که تولید 
آن مشابه 75 درصد سایر فولادسازان دنیاست، افزود: روش سایر تولیدکنندگان 
فولاد کشور مشابه معادل 5 درصد تولیدکنندگان فولادى دنیا با گاز است، بنابراین 
ذوب آهن براى ماندن در گوى رقابت، استراتژى تنوع بخشى به تولیدات خود را در 
پیش گرفته است که تولید ریل آغاز تولید محصولات با ارزش افزوده بالا بود و به 
دنبال آن محصولات دیگر همچون کلاف هاى صنعتى، تکمیل سبد ورق سازه هاى 
فولادى، طراحى و تولید تیرآهن نیمه سبک و... در دستور تولید قرار گرفت. وى به 
تنوع بخشى محصولات در نورد 650 اشاره کرد و گفت: همواره ذوب آهن در نورد 
650 با ظرفیت مازاد مواجه بود که با ورود ریل به این کارگاه، ظرفیت خالى را پر 
کردیم و این موجب تکمیل ظرفیت، تنوع بخشــى محصولات و کاهش ضایعات 
تولیدات شده اســت. مدیرعامل ذوب آهن اصفهان با تاکید بر اینکه کمبود مواد 
اولیه و لزوم تولید محصــولات با ارزش افزوده بالا یکــى از چالش هاى ذوب آهن 
است، تصریح کرد: امروز توسعه تیرآهن بال پهن در ذوب آهن ضرورت دارد، البته 
باید توجه داشت که بیشترین حاشیه ســود براى این شرکت به ترتیب مربوط به 
تولید ریل، سپس کلاف، آرك، تیرآهن و میلگرد ساده است. وى در ادامه با اشاره 
به بازسازى کوره بلند شماره یک بعد از پنج سال توقف با اتکا به توان داخلى شرکت 
و بومى سازى گفت: این اتفاق موجب افزایش ظرفیت تولید شرکت به میزان 800 
هزار تن در سال و کاهش ریســک تولید ذوب آهن شده است. مدیرعامل شرکت 
ذوب آهن اصفهان با اشاره به بهبود وضعیت نقدینگى شرکت نسبت به 10 سال 

گذشته، اظهار کرد: طى سال گذشته سود شرکت به میزان 15 هزار و 819 میلیارد 
ریال رسید که دلایل افزایش میزان درآمد و سود شرکت ناشى از تمرکز بر تولید، 
فروش محصولات صنعتى و محصــولات با ارزش افزوده بالاتر، تمرکز شــرکت 
بر صادرات به دلیل ارزش افــزوده بالاتر، افزایش تورم و افزایش ســطح عمومى 

قیمت هاست.
رشد 245 درصدى ســودآورى شــرکت هاى تابعه ذوب آهن 

در سال 99
وى یادآور شد: ذوب آهن، شاهد رشد 245 درصدى سودآورى شرکت هاى تابعه 
خود نسبت به ســال 98 بوده اســت. یزدى زاده با بیان اینکه با همت تلاشگران 
ذوب آهن براى نخستین بار خروج از زیان انباشته پس از یک دهه در این شرکت 
اتفاق افتاده است، گفت: ذوب آهن طى یک دهه براى نخستین بار در سال 99 به این 
نقطه رسید تا بتواند سود را بین سهامداران توزیع کند و سال گذشته میزان سود 
500 میلیارد تومان را پیش بینى کرده بودیم، اما به 974 میلیارد تومان سود قابل 

توزیع دست یافتیم. مدیرعامل ذوب آهن اصفهان با اشاره به برخى دستاوردهاى 
مهم این شرکت، گفت: تملک معادن زغال سنگ ســوادکوه، تکمیل فاز نخست 
پروژه انتقال پساب فولادشهر، طراحى، ساخت و نصب درهاى فلکسیبل باطرى 
3 کک سازى در مسیر صنعت سبز، دســتیابى به دانش فنى طراحى نسوز بدنه 
کوره بلند براى نخستین بار در کشور، افزایش 40 هزار میلیارد ریالى حد اعتبارى 
شرکت در بانک ها، دریافت لوح تقدیر از بانک مرکزى و... از جمله این دستاوردها 
بوده اســت. وى ادامه داد: یکى از عوامل تاثیرگذار بر تولید ذوب آهن، عدم تأمین 
یک میلیون و 750 هزار تن سنگ آهن بوده که تغییرات پیاپى در وزارت صمت در 
سال قبل یکى از عوامل اصلى آن بوده اســت. یزدى زاده درباره پروژه تزریق پودر 
زغال در کاهش مصرف کک، گفت: کاهش هزینه هاى ارز ناشــى از واردات کک، 
کاهش وابســتگى به کک با توجه به محدود بودن ذخایر زغال، افزایش بهره ورى 
کوره بلند از جمله دلایل تاکید بر اجراى این پروژه است. وى درباره دلایل تأخیر در 
اجراى این پروژه گفت: عدم استفاده از کارشناسان و شرکت هاى خارجى به دلیل 

تحریم، عدم امکان بازدید و طى دوره هاى آموزشى پرسنل در کشورهاى داراى این 
تجهیزات، عدم وجود تجربه بهره بردارى از این پروژه در کشور، عدم امکان تثبیت 
شرایط کارى در کوره بلندها به دلیل برخى مشکلات در تأمین مواد اولیه باکیفیت 
و کم آبى از جمله دلایل تأخیر است. مدیرعامل ذوب آهن اصفهان در ادامه به برخى 
چالش هاى ذوب آهن اشاره کرد و افزود: خشکسالى، کمبود آب، عدم پایدارى تأمین 
مواد آهن دار، قرار گرفتن ذوب آهن در لیست تحریم، پایین بودن سرمایه در گردش، 
شیوع کرونا، ظرفیت پایین تولید زغال کشــور، تغییرات مداوم قیمت نهاده هاى 
تولید، عدم بهره مندى نیروگاه هاى شرکت از گاز از جمله اصلى ترین چالش هاى 
این شرکت اســت. به گفته یزدى زاده، تغییر رژیم کوره بلند به سمت سایر مواد 
آهن دار، خرید برق از بورس انرژى، افزایش تولید، کاهش مصرف کک، تملک معادن 
ســنگ آهن، تکمیل پروژه هاى تأمین آب، تولید محصول با ارزش افزوده بالاتر، 
اصلاح قراردادهاى خرید، افزایش موجودى مواد اولیه، تداوم صادرات محصولات 
به 22 کشور با وجود قرار گرفتن در لیست تحریم، انتقال نماد ذوب از فرابورس به 
بورس، مدیریت هزینه هاى شرکت با اصلاح نرم هاى مصرف و... از جمله برنامه هاى 
ذوب آهن در سال 1400 است. وى ادامه داد: تداوم پروژه هاى تصفیه پساب، تعیین 
تکلیف قطعى مطالبات سازمان تأمین اجتماعى، تشکیل کنسرسیویم و کلنگ زنى 
واحد تولید ورق هاى الکتریکى به ارزش 415 میلیون یورو از دیگر برنامه هاى این 
شرکت در سال جارى است. مدیرعامل شرکت ذوب آهن اصفهان همچنین اظهار 
کرد: طى سه ماهه نخست امسال تولید محصولات ذوب آهن به میزان 12 درصد 
در چدن، 3 درصد در شمش و یک درصد در محصول اصلى رشد داشته است. وى 
گفت: به طور قطع اگر امسال ذوب آهن محدودیت هاى آبى را نداشت، دست کم 50 

هزار تن تولید محصولاتش بیشتر بود.
مصوبات مجمع

مصوبات این مجمع بدین شــرح اســت: صورت هاى مالى تلفیقى گروه 
و شرکت ســهامى ذوب آهن اصفهان(سهامى عام) شــامل صورت وضعیت هاى 
مالى به تاریخ 30 اسفندماه 1399 و صورت هاى سود و زیان، تغییرات در حقوق 
مالکانه و جریان هاى نقدى براى ســال مالى منتهى به 1399/12/30، با اکثریت 
آرا مورد تصویب مجمع قــرار گرفت.  با توجه خروج ذوب آهــن اصفهان از زیان 
انباشته، براى نخستین بار به سهامداران سود تعلق گرفت ومقرر شد از محل سود 
قابل تخصیص 9 هزار و 738 میلیارد ریال به میــزان 35.4 درصد معادل 3 هزار 
و 444 میلیارد ریال (به ازاى هر ســهم 56 ریال) به عنوان ســود سهام، با رعایت 
مفاد اصلاحیه قانون تجارت، به ســهامداران پرداخت شــود. همچنین موسسه 
حسابرسى هوشیار ممیز به عنوان حسابرس مستقل و بازرس قانونى اصلى شرکت 
و موسسه حسابرســى تدوین و همکاران به عنوان حســابرس مستقل و بازرس 
قانونى على البدل، براى مدت یکسال انتخاب شدند. همچنین روزنامه هاى دنیاى 
اقتصاد و صمت جهت درج اطلاعیه و آگهى هاى شرکت براى مدت یکسال، تعیین 

شد.

در مجمع عمومى عادى سالانه ذوب آهن اصفهان عنوان شد؛

ذوب آهن اصفهان با سودآورى بر مدار توسعه

       ادامه در صفحه 2

جامعهفرهنگ

وزیر کشور در پایان جلسه قرارگاه ستاد مقابله با کرونا پیشنهاد داد: 10 فیلم کمدى و اجتماعى در جشنواره قربان تا غدیر پخش مى شود
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3 روز تعطیلى اضافه براى تهران و کرجمنوى دیدنى «آى فیلم»
بینندگان شبکه آى فیلم در فاصله دو عید بزرگ قربان تا غدیر، به تماشــاى 10 فیلم از سینماى ایران 
مى نشینند. در فاصله 29 تیر تا 7 مرداد و دو عید بزرگ قربان تا غدیر، جشنواره فیلم هاى سینمایى «عید تا 
عید» شبکه آى فیلم برگزار مى شود که طى آن، هر شب یک فیلم سینمایى در گونه طنز و اجتماعى براى 

نمایش در حدفاصل این دو مناسبت بزرگ اسلامى پیش بینى شده است.
طنز «آینه بغل» با بازى محمدرضا گلزار، جواد عزتى، یکتا ناصر، نازنین بیاتى و مه لقا باقرى، داستان پسرى 

به نام مرتضى است که در گاراژ کار مى کند و به مناسبت ....

وزیر کشور در پایان جلســه قرارگاه ســتاد مقابله با کرونا در جمع خبرنگاران گفت: با توجه به 
تعطیلى سه روز آخر هفته ما به ستاد ملى کرونا پیشنهاد داده ایم که بتوانیم دو یا سه روز دیگر را 
از ستاد مجوز بگیریم و یک تعطیلى در تهران و کرج داشته باشیم. به گزارش ایسنا، وى گفت: با 
توجه به روند بیمارى و در خصوص چگونگى مدیریت آن در جلسه وزارت بهداشت ابراز نگرانى 
کرد که این ابراز نگرانى بیشتر در حوزه سرعت بالاى انتشار این بیمارى در خیز پنجم است که 

پیشنهاد شد با کمک مردم اقدامات موثرى در دستور کار قرار گیرد. ...

مخالفان برجام حالا تغییر موضع دادند
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پیشنهادهاى «نسل فردا»
 براى  روزهاى کرونایى

امروز جــورى برنامه ریزى کنید که 
فیلم هاى ساعت 19:00، 21:00 و 
23:00 شــبکه نمایش را از دست 
ندهید. «رام شام» ، «آبى بیکران» 

و «جهانى».  یم
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